
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

宜昌通泰宾馆或同级4 
抵达武汉后前往天门，参观【陆羽故居】【茶经楼】【天门西湖】 
陆羽故园是茶圣陆羽的出生地；茶经楼是为了纪念茶圣陆羽而建造，
规模宏伟的彷古建筑，9 层半的神秘建筑结构和茶文化历史长廊。
【梦里水乡】（含船游+水上森林电瓶车+鸟岛）游船进入水杉丛林，
彷佛天然氧吧，春夏秋冬皆有不同的风貌，水杉横平竖直，树龄都
在数十年以上。前往宜昌。  
 
 
 

神农酒店或同级4 
前往神农森林公园游览【板壁岩】位于神农架自然保护区内，被称
为石林和野人的出没地；【金猴岭】 是神农架原始森林保护较好的
地方之一。被列为中国国家一级保护动物的金丝猴就在这里栖歇；
【神农谷】因风景奇秀，曾被誉为“风景垭”，被众多游客誉为
“神农第一景”。  
 
 

  
 

杨帆宾馆或同级4 
【天生桥】1200 米，以奇洞、奇桥、奇溪、奇潭为特点的 

【神农坛金秋千年古杉】祭坛广场气势恢宏，主体建筑是一个高

21 米，宽 35 米的神农巨型牛首人身凋像，神农炎帝立于苍翠群山
之间，以大地为身驱，双目微闭，似在思索宇宙奥秘。 
 
 

 
 

峡谷明珠或同级4 

长江三峡巫峽【巴东神农溪船游】神农溪到处充满绿意，山是绿的，

水是绿的，彷佛触手可及，这条黄金翡翠般的水道，集大三峡雄、

险、秀于一体。【女儿城】- 漫步城中，不仅可看到优美的风景，

还可观赏到土家族的摔碗酒、摆手舞等土家风俗，同时还能吃到各

种土家风味菜肴。【恩施大峡谷】被誉为国家5A级旅游景区、国家

地质公园，拥有“世界地质奇观－东方科罗拉多”之美誉。 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

宜昌雅阁璞邸或同级5 
【恩施大峽谷】恩施大峽谷已開放七星寨景區全線及雲龍地縫部分
景區。七星寨開放面積7.2千米，天坑、地縫、絕壁、峯叢、巖柱
羣、溶洞、暗河等地質景觀一應俱全【云龙河地缝】（含小蛮腰电
梯+地面游览小火车）位于恩施大峡谷境内,纵贯大峡谷前山绝壁脚
下。 【土司城】城内建有土家族、苗族、侗族三个民族的传统建
筑，以展示各具特色的建筑、雕刻艺术。 
 
 
 

钟祥王府 
钟祥王府大酒店或同级5 

船游【西陵峡】【葛洲坝船闸】【三峡嫘祖】【三峡大坝外观】
西陵峡是长江三峡中比较长的一段——西陵峡的峡口处，东起葛洲
坝，西至三峡大坝。葛洲坝船闸实际等于长江三峡第六级船闸，完
美感受游船水起水落，而且不会耗费过5 个船闸的时间。嫘祖纪念
馆是一座纪念中华民族之母嫘祖的纪念馆。三峡大坝它是中国有史
以来最大型的建设工程专桉，也是世界上规模最大的水电站。【当
阳玉泉山】（含千年银杏+电瓶车）现为省级风景名胜区、国家森
林公园、国家 AAAA 级旅游区。 
 
 
 

武汉美联都市大酒店或同级4 
钟祥的【莫愁湖】- 景区融山水资源、人文资源于一体，是荆楚大
地上一颗璀璨的明珠!湖上百岛俊秀，水天一色。【东湖风景区（听
涛区）】该景区建有以纪念爱国诗人屈原为主体的景点群，还有沙
滩浴场，是夏夜人们纳凉避暑、戏水休憩的好地方。【昙华林】 有
着“活着的武汉近代史书”之称，是武汉市唯一的历史文化风貌街
区。【黄鹤楼外观】自古享有“天下江山第一楼”的美誉，也是武
汉市的城市标志。【长江大桥（芦苇荡）】是中华人民共和国成立后
修建的第一座公铁两用的长江大桥，也是武汉市重要的历史标志性
建筑之一，素有“万里长江第一桥”美誉。网红打卡地点【百年江
滩夜景灯光秀】【百年古建群】每当夜幕降临，两江四岸的灯光秀
一起点亮了这座城存武汉。【江汉路步行街】 有“天下第一步行街”
的美誉，汇集了众多的百货公司和时尚品牌及武汉当地小吃。 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

吉隆坡  武汉  宜昌 第一天 — / 午 / 晚 
 

宜昌  神农架 第二天 早 / 午/ 晚 
 

神农架观金秋千年古杉   
巴东巫峡口 第三天 

早 / 午 / 晚餐 
 

长江三峡水陆精华游  
 当阳  钟祥 

第六天 早 / 午 / — 
 

7 天 6 晚 长江水陆三峡精华游+恩施大峡谷悠游 
神农架五彩森林+梦里水乡水上红叶(武汉/天门/宜昌/长江三峡/恩施/当阳/钟祥)   

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。 
 

钟祥  武汉  吉隆坡 第七天 早 / 午 / — 
 

长江三峡巫峽  恩施  
 恩施大峡谷 

第四天 早 / 午 / 晚餐 

保证自费 
1. 梦里水乡套票 2. 荆州古城牆含登楼景区交通 3. 醉美水上公路+巫峡玻璃灵

芝台玻璃桥 4. 荆州关羽祠 5. 空中列车体验 6. 惊世古迹---楚王车马阵
【与兵马俑南北并列】 

收费 (人民币) 

每人 498 元 

 

Tour Code: 7CWUH-YE (Updated: 01-AUG-2024) 

恩施大峡谷  恩施  
 宜昌 

第五天 早 / 午 / 晚餐 
 



 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Yichang Tongtai Hotel or Similar 4 
After arriving in Wuhan to Tianmen, visit 【Lu Yu’s Former residence】
【Tea House】【Tianmen West Lake】Lu Yu's former residence is 

the birthplace of the tea sage Lu Yu; Tea House is built to 
commemorate the tea sage Lu Yu. 【Dream Water Town】(including 

boat trip + water forest battery car + bird island) cruise into the sequoia 
jungle, as if the natural oxygen bar, spring, summer, autumn and winter 
have a different style. Afterwards, we will go to Yichang.  
 
 

           Grand Sun City Hotel or Similar 4 
After breakfast, we will go to Shennongjia, visit 【Banbi Rock】 
located in Shennongjia Nature Reserve, known as the stone forest and 
the wild man's haunt; 【Golden Monkey Ridge】is one of the better-
protected places in Shennongjia's original forest. Listed as China's 
national level of protection of the golden monkeys’ rest here; 【
Shennong Valley】because of the beautiful scenery, once known as 
"Scenic Pass", by many tourists as "Shennong the first scene". 
 
 

 
Yangfan Hotel or Similar 4 

 After breakfast to 1200 metres, as strange hole, strange bridge, 
strange streams, strange pools as the characteristics of the 
【Tianshewng Bridge】. 【Shennong Altar】altar square 

magnificent, Shennong Emperor stood between the verdant 
mountains, to the earth for the body drive, eyes closed, as if pondering 
the mysteries of the universe. 
 
 
 

Pearl of the Canyons or Similar 4 
After breakfast, go to the Three Gorges of the Yangtze River 
【Badong Shennong Stream Boat Tour】Shennong Stream is full 

of greenery, the mountains and the water are green, as if within reach, 
this golden emerald waterway, set the Three Gorges of the majesty, 
danger, and show in one. 【Daughter City】- Walking around the city, 

not only can see the beautiful scenery, but also enjoy the Tujia customs 
such as bowl wrestling, swinging hand dance, etc., as well as eat a 
variety of Tujia flavour dishes. 【Enshi Grand Canyon】 - The Grand 

Canyon of Enshi is known as a national 5A tourist attraction and a 
national geological park, with the reputation of "World Geological 
Wonders - Oriental Colorado". 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Argyle Boutique Hotel or Similar 5 
【Yunlong River Slit】(including small waist lift + ground tour train) 

is located in the Grand Canyon of Enshi, longitudinal Grand Canyon 
at the foot of the front mountain wall. 【Tusi City】- is a display area 

of Tujia culture, Tujia Miao village style museum, is currently the 
largest, unique style, magnificent landscape, to leisure and study tours 
as the main function. 
 
 

 
Wangfu Hotel or Similar 5 

After breakfast, boat trip to 【Xiling George】【Gezhouba Dam 

Locks】【Three Gorges Slave】【Three Gorges Dam Exterior】 

Xiling Gorge is the longer section of the Three Gorges of the Yangtze 
River. The Gezhouba Dam locks are actually equivalent to the sixth 
level of locks on the Three Gorges of the Yangtze River, which is 
perfect for experiencing the rise and fall of cruise ships. The Three 
Gorges Dam is the largest construction project ever undertaken in 
China and the largest hydroelectric power plant in the world. 
【Dangyang Yuquan Mountain】(including the thousand-year 

ginkgo + battery car) is now a provincial scenic spot, national forest 
park, national AAAA level tourist area. 
 
 

Meilian City Hotel or Similar 4 
After breakfast, visit Zhongxiang's 【Mochou Lake】- scenic 

integration of landscape resources, human resources in one. 【East 

Lake Scenic Area (Listening to the waves area)】The scenic area 

is built to commemorate the patriotic poet Qu Yuan as the main group 
of attractions, as well as the beach bathing, is a summer night people 
cool summer, water recreation good place. 【Blumenwald Forest】
known as the "living history of Wuhan", is the only historical and 
cultural landscape in Wuhan. 【The Yellow Crane Tower】is known 

as "the first building in the world" and is the symbol of Wuhan. 
【Tangtze River Bridge (Reeds)】is the first dual-purpose Yangtze 

River Bridge built after the founding of the People's Republic of China, 
and is one of the important historical landmarks in Wuhan, known as 
"the first bridge over the Yangtze River". Internet famous spot【100 

years of river beach night light show】【100 years of ancient 

buildings】Whenever the night falls, the two rivers and four banks of 

the light show together to light up the city of Wuhan. 【Jianghan Road 

Pedestrian Street】It is known as the "World's First Pedestrian 

Street", which gathers many department stores, fashion brands and 
local snacks in Wuhan. 

 

 

Kuala Lumpur  Wuhan  Yichang DAY 1 
 

- / L / D 
 

Yichang  Shennongjia DAY 2 
 

B / L / D 

Shennongjia  Batong Wuxiakou  DAY 3 
 

B / L / D 

Yangtze River Three Gorges  
 Dangyang  Zhongxiang 

DAY 6 
 

B / L / - 
 

Three Gorges of the Yangtze River 
  Enshi  Enshi Grand Canyon 

DAY 4 
 

B / L / D 

Zhongxiang  Wuhan Kuala Lumpur DAY 7 
 

B / L / - 
 

Compulsory 
Tour 

1. Dream Water Town package 2. Jingzhou ancient city wall including boarding tower scenic spot traffic  
3. Beautiful water highway + witch gorge glass Lingzhidai glass bridge 4. Jingzhou Guan Yu Temple  
5. Air train experience 6. Amazing Monuments - The King of Chu car horse array [Terracotta Warriors North 
and South Alongside] 

Fee (Renminbi) 

RMB 498 Per Pax 

 

Enshi Grand Canyon  Enshi  
 Yichang DAY 5 

 
B / L / D 

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. 

Tour Code: 7CWUH-YE (Updated: 01-AUG-2024) 


